
Manpadslaan: de overwegingen zoals uitgesproken in de gemeenteraad op 29 juni 2017. 
 
Als eerste opmerking,  
Positief dat nu een keer naar het hele Manpadslaangebied is gekeken. De  raad wordt een 
keuze voorgelegd. De fractie van GroenLinks kiest voor model 2. Waarom? Omdat dit model 
de beste kans biedt in de verdere uitwerking  naar een zo groen mogelijke inrichting van het 
Manpadslaangebied. En dat is waar GroenLinks voor wil gaan.  Een inrichting die een groot 
deel van het Manpadslaangebied open houdt. Een inrichting met natuur rekening houdend 
met ecologie, recreatie, en cultuurhistorie. Met een mooie oost/west zichtlijn erin. Kortom 
een inrichting met zoveel mogelijk echte natuur, liefst onderdeel van het nationaal netwerk 
NNN, en met zo weinig mogelijk bebouwing. 
  
Het proces om tot deze keuze te komen had beter gekund, had beter gemoeten. Met name 
GroenLinks en PvdA hebben gehamerd voor de start van het plan van aanpak op meer 
participatie van de bewoners en belanghebbenden. Dit heeft erin geresulteerd dat bewoners 
en instanties in ieder geval ideeën mochten inleveren en toelichten. We hebben nu een 
boekwerk van ideeën: veel groene ideeën, een camping, Tiny houses, een weide met 
zonnepanelen, tulpwoningen, vrije bouwpercelen tot een complete woonwijk. 
 
Beter was het geweest om alle belanghebbenden nauwer te betrekken bij het ontwikkelen 
van de modellen. Terecht zijn de eigenaren van de volkstuintjes boos, omdat ze 16 jaar te  
horen hebben gekregen dat ze niet hoefden te verhuizen. En nu moet dat misschien wel!  
 
De wethouder gaat na het raadsbesluit praten met alle belanghebbenden. Heel goed! 
GroenLinks hoopt van harte dat deze ronde succesvol zal zijn. Hij zal als eerste vraag steeds 
voorgelegd krijgen wat het mag kosten en hoeveel gebouwd moet worden om het 
kostendekkend te krijgen. Wat gaat de wethouder dan zeggen? Is het niet beter om een 
range van kosten aan te geven en ook een minimum en een maximum van aantallen te 
bouwen woningen? Natuurlijk kan daarbij worden aangegeven aan welk type woningen bij 
een bepaald volume kan worden gedacht. En waarom, als we € 2 Miljoen over hebben voor 
de ontwikkeling van de haven, dan ook niet €2 Miljoen beschikbaar stellen voor de 
ontwikkeling van een zo mooi, open en groen mogelijk Manpadslaangebied?  
 
Tot slot: 
GroenLinks heeft begin april al mogelijkheden geschetst voor subsidies. Onlangs opnieuw. In 
het recente antwoord verwijst het college naar het rapport. Daar schieten we echter niet 
veel mee op. Is er nog iets gedaan met onze toenmalige suggesties? Het antwoord verwijst 
naar hoofdstuk 8, maar de conclusies zijn precies hetzelfde als begin april? In hoofdstuk 8 
staat dat door bureau Rho overlegd is met provincie Noord-Holland en Hoogheemraadschap 
Rijnland.  Maar is er ook bestuurlijk overlegd met de provincie? Wil de wethouder dat alsnog 
doen? Onze suggestie: Neem het mee in het rondje langs belanghebbenden. 
Rho geeft aan namelijk. Ik citeer: "dat deze subsidie voor dit project alleen aan de orde zou 
zijn indien het gebied (of een deel daarvan) als NNN wordt aangewezen. Hiervoor is 
bestuurlijk overleg noodzakelijk inclusief een goede onderbouwing." 
Graag een reactie nog daarop van het college. 
 
Samengevat, wij hebben kennis genomen van model 2 en zien dat als een ruwe schets, die 



de beste kansen biedt voor een zo groen mogelijke inrichting van het Manpadslaangebied. 


